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Zápis zo zasadnutia Rady SZMP č.2/2023,  zo dňa 04.11.2023 – Banská Bystrica 

Prítomní: D. Poláček ml., V. Miller, T. Doležel, R. Chabreček, V. Rengevič    

Hostia I. Boledovič, D. Poláček st. 

Ospravedlnení: L. Kršňáková,  M. Doleželová 

Začiatok: 13:30  Koniec: 16:00         

 

Bod 1.: Otvorenie a schválenie programu 

  

Rokovanie otvoril predseda SZMP  p. D. Poláček ml.. Konštatoval, že Rada SZMP je uznášania schopná 

(5 prítomných zo 7 členov Rady SZMP). 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Informácie a kontrola úloh 
3. Reprezentácia v roku 2023 (výsledky, predbežné zhodnotenie plnenia úloh, plán na ďalšie 

obdobie a ciele RD v roku 2024 – návrh) 
4. Príprava RD a účasť na podujatiach a sústredeniach do konca roku 2023 
5. Návrh zloženia RD a výberov talentovanej mládeže 
6. Domáce a domáce majstrovské súťaže – podoba, rozsah a návrh kalendára pre rok 2024 
7. Rôzne 

 

Po schválení programu ( 5 za predložený program, schválený bez zmien ), rokovanie pokračovalo podľa 

nasledujúcich bodov: 

 

Bod 2.: Informácie a kontrola úloh 

 

Trvá úloha –  

Kontajner – Tomáš Doležel informoval prítomných o možnosti využitia kontajnerov, ktoré zakúpilo 

VŠC Dukla BB a nebudú plne obsadené a je preto možnosť využívať 1 kontajner 

Oblečenie  RD –V.  Rengevič zistí možnosti a ponuky, cena, typ, podoba, a následne bude informovať 

gen. sekretára o cenových ponukách setu. Set (20 ks) by mal obsahovať bežecký dres (trenírky, tielko), 

tričko tepláky a mikina, príp. bunda. 

Termín: do 13.11.2023 

Registrácie – Gen. sekretár upozornil na zmenu termínu registrácií, k 30.09. bežného roku, a vyzval 

kluby, aby začali registrovať svojich členov 

- Ostatné úlohy z predchádzajúcich zápisov splnené. Materiál k rokovaniu: zápisy z konania Rád 

SZMP č. 1/2022, č. 2/2022, č.03/2022, , č.1/2023,  Konferncia 2022, 

Informácie – podal GS Dušan Poláček 

- Úprava výšky stravného  5 – 12 hod. 7,30 €,  12 – 18 hod: 10,90 €, 18 – 24  16,40 € 

- Úprava výšky cestovného kilometrovné: osobné vozidlo, 0252 EUR/km 

- Čerpanie príspevkov klubmi – je potrebné, aby kluby čerpali prostriedky,  súčasný stav na 

účte SZMP je cca 50.000,- EUR 

- Je potrebné dodať lekárske prehliadky členov RD z akreditovaných stredísk. Evidencia 

prehliadky sa musí zadať do informačného systému a do tabuliek pre žiadosti o príspevok 

u všetkých aktívnych pretekárov. Tým ostatným, mimo členov RD, stačí potvrdenie 

o zdravotnej spôsobilosti. 
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- Antidoping, vzdelávanie členov RD, členovia RD by mali absolvovať learningový kurz ADEL 

a vyplniť tam požadované údaje o jeho absolvovaní. Školenie pretekárov k Adel; Rada 

odporúča urobiť pri decembrovom vyhlásení celkových výsledkov Sl. pohára 2023. 

- Gen sekretár informoval o pravidlách prepravy laserových zbraní leteckými spoločnosťami, na 

ktoré upozornilo UIPM a dodalo k tomu aj písomné informácie a potvrdenia. Nie všetky 

spoločnosti prepravujú tieto zbrane. Zoznam je uvedený v týchto materiáloch UIPM. 

- Nová disciplína – prekážková dráha -   nie je v súčasných možnostiach zväzu zabezpečiť 

plnohodnotnú certifikovaná dráhu, ktorej cena sa pohybuje min. cca okolo 30.000,- EUR. 

Ďalej je problém aj s jej umiestnením, vyžadovalo by si to umiestnenie v hale, čo nie je 

v súčasnosti možné. Rada poveruje členov, ako aj zástupcov klubov prípravou náhradných 

riešení, nakoľko už v roku 2024 budú všetky súťaže mládeže a juniorov s touto disciplínou 

a bolo by vhodné realizovať s touto disciplínou, resp. jej alternatívou aj domáce súťaže Sl. 

pohára a M – SR.  

 termín: do 16.12.2023 

 

Bod 3.: Reprezentácia v roku 2023 (výsledky, predbežné zhodnotenie plnenia úloh, plán na ďalšie 
obdobie a ciele RD v roku 2024 – návrh) 

 

- Správu predložil reprezentačný tréner, D. Poláček ml.. Konštatoval, že jediným výsledkom 

skončenej sezóny je semifinále na ME U17 v Litve, kde sa zúčastnil iba R. Štofan a tesne 

nepostúpil do finále. Čiastočné výsledky boli dosiahnuté ešte na ME v biathle, triathle a laser 

run na ME v Nemecku. Konštatoval, že tieto výsledky však nemajú vplyv na hodnotenie 

výkonnosti zväzu pri výpočte príspevku zo štátu. Každoročne sa však aj na týchto pretekoch 

skvalitňuje konkurencia a zvyšuje účasť krajín a tak je otázne do budúcna, či sa nám podarí 

dosiahnuť umiestnenia aj na týchto súťažiach. 

- Za pozitívum považuje zavedenie výkonnostných limitov pre účasť na pretekoch a 

pre zaradenie pretekárov do RD. Tieto nastavili zrkadlo trénerom na skutočnú výkonnosť 

pretekárov v medzinárodnej konkurencii a odporúča do budúcna aby sa tréneri v kluboch 

zamerali prioritne u vybraných pretekároch na plnenie týchto limitov na domácich súťažiach 

v nasledujúcej sezóne. 

- Informoval ďalej o rokovaní s pretekárom H. Choongom, ktorý sa na Slovensku oženil 

a prejavil záujem reprezentovať Slovensko. Prebiehajú priebežne rokovania s Asociáciou 

moderného päťboja VB a aj s UIPM a SOŠV. Všetky organizácie vyjadrili predbežný súhlas 

s tým, aby tento pretekár reprezentoval SR. V procese je aj vybavovanie slovenského pasu. Ak 

mu bude vydaný tento doklad úradmi SR, tak zväz ho okamžite zaregistruje v UIPM ako 

pretekára SR a môže sa následne začať zúčastňovať pretekov a kvalifikácie na OH 2024. 

- Pre rok 2024 reprezentačný tréner považuje za priority kvalifikáciu na OH 2024 (v prípade ak 

sa dotiahne občianstvo H. Choonga), ďalej pripraviť pretekárov tak, aby sa zabezpečila účasť 

na takých podujatiach, ktoré sa zohľadňujú pri výpočte príspevku pre zväz zo strany štátu. 

- V diskusii V. Miller zdôraznil, že je potrebné skvalitniť a zjednotiť riadenie reprezentácie 

napr. tak, že ju bude riadiť jeden zodpovedný tréner cez realizačný tím a Rade SZMP potom 

bude predkladať len hotové nominácie a výstupy, ktoré Rada SZMP bude iba schvaľovať. 

Súčasný spôsob, kedy sa na Rade diskutuje o zostavovaní nominácií, o tom kde a kto sa akých 

pretekov sa zúčastní a podobne, neprospieva reprezentácii a nie je jasné, či RD riadi 

reprezentačný tréner, alebo Rada. Odporúča členom Rady SZMP, aby si do najbližšieho 

rokovania Rady pripravili návrhy na vedenie a riadenie reprezentácie. 

- Materiál k rokovaniu: Správa reprezentačného trénera a kalendár podujatí. 
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Bod 4.: Príprava RD a účasť na podujatiach a sústredeniach do konca roku 2023 
 

- Reprezentačný tréner navrhol podľa možností účasť na VT v Tate a účasť na VT v Drzónkowe, 

pred ME U24 so zameraním sa na prípravu na prekážkovú disciplínu. 

 

Bod 5.: Návrh zloženia RD a výberov talentovanej mládeže 
 

- Tento bod bude prerokovaný na najbližšej Rade SZMP po vyhodnotení pretekov Sl. pohára 

2024  

 

Bod 6.: Domáce a domáce majstrovské súťaže – podoba, rozsah a návrh kalendára pre rok 2024 
 

- Reprezentačný tréner predložil návrh kalendára 2024. Nakoľko však UIPM a ani okolité 

krajiny ešte nezostavili svoje kalendáre na rok 2024, navrhuje definitívnu podobu kalendára 

schvaľovať až potom, ako budú prijaté aj tieto kalendáre 

- K podobe domácich súťaží v roku 2024 prebehla dlhá diskusia. Padlo viacero návrhov. Rada 

uložila členom Rady, aby si pripravili návrhy do najbližšieho rokovania Rady SZMP akú 

podobu navrhujú pre prekážkovú disciplínu a na ktorých domácich súťažiach bude zaradená 

ako ďalšia disciplína 

Bod 7.: Rôzne 

 

- Gen. sekretár informoval Radu SZMP, že pri organizácii súťaži, napr. korešpondenčnom biathle 

ale aj Sl. pohára, vznikajú SZMP niektoré náklady, ktoré je niekedy problém hradiť zo štátnych 

prostriedkov. Navrhuje, aby sa za každého pretekára platilo štartovné, napr. na konci roku. 

- Rada SZMP schvaľuje štartovné za pretekára vo výške 5,- EUR za štarty v korešpondenčnom 

biathle a bude sa uhrádzať na neštátny účet SZMP na konci sezóny, každoročne. 

- V. Miller upozornil na skutočnosť, že v tomto roku SZMP má 30 rokov od svojho založenia. 

Navrhol, aby si členovia Rady SZMP pripravili návrhy ako si SZMP pripomenie toto výročie. 

 

V Banskej Bystrici : 04.11.2023 

 

 

 

zapísal: D. Poláček ml.   overil: predsedajúci, D. Poláček ml. v. r. 
  

podpísaný originál v prípade oprávneného záujmu je prístupný na sekretariáte SZMP             

  


